
Beste inwoner

We zitten in de aanloop naar de verkiezingen van 
2024. In juni stemmen we voor het Europees, het 
Federaal en het Vlaams Parlement. In oktober 
voor de Gemeenteraad en de Provincie. Dat zijn 
de momenten waarop we ons uitspreken over het 
voorbije beleid en over hoe we de toekomst zien. 

Door de verkiezingskoorts stijgt de zenuwach-
tigheid bij de politiekers rondom ons. Dan komt 
de slechtste kant van de politiek naar boven. Het 
gaat dan veelal om sensatie en het zijn pogingen 
om tegenstanders onderuit te halen. U als kiezer 
waardeert die manoeuvres duidelijk niet. 

Met onze lokale N-VA-afdeling waakten we er 
steeds over om ons niet tot dat niveau te verla-
gen. Dat vertaalde zich in een gemeentelijk beleid 
dat, hoewel door vele moeilijkheden geplaagd, 
toch bewees dat we dankzij samenwerking en 
verzoening veel realiseren. Ik hoop dat u daarvoor 
oog heeft en de komende 
verkiezingen de juiste keuze 
maakt.

Dimitri Van Laere,
voorzitter N-VA Kruibeke 

Nieuw bestuurslid
Versterking is altijd goed voor 
een vereniging. We zijn dan ook 
dankbaar dat Leo Heyrman sinds 
enkele maanden deel uitmaakt 
van onze groep.

Leo is in ons dorp gekend als 
stichter en presentator bij Radio 
Barbier. Met zijn warme stem 
presenteert hij elke eerste zaterdag 
van de maand tussen 12 en 16 uur 
‘Kruibeke informeert en leeft’. 

“Ik ben een levensgenieter. Ik 
hou van lekker uit eten gaan, van 
reizen en van muziek luisteren. 
Sinds kort zorg ik voor Rafa, een 
Ridgebackpuppy.” Het is altijd 
aangenaam babbelen met Leo. 
Spreek hem dus gerust aan.

Welkom bij N-VA Kruibeke.

Bestuur N-VA
De politieke situatie in Kruibeke is altijd al complex geweest. 
Hoe onze mandatarissen, en in het bijzonder onze schepenen, 
zich de afgelopen jaren hebben ingezet voor Kruibeke en haar 
inwoners, is bewonderenswaardig. 

Sinds zijn aanstelling als burgemeester, en daarna als eerste 
schepen, is Dimitri van Laere aan de slag om ons dorp weer op 
het juiste spoor te krijgen. De coalitie van N-VA en cd&v reali-
seerde heel wat. U leest daarover meer in ons volgende huis-aan-
huisblad. 

Het N-VA-bestuur bereidt zich voor om bij een eventuele fusie 
klaar te staan om ook in een groter geheel een belangrijke rol te 
kunnen spelen. We blijven de belangen van groot-Kruibeke ver-
dedigen. Maak kennis met onze bestuursleden-waarvan enkelen 
hiernaast op de foto- via de website kruibeke.n-va/wie-is-wie. 

v.l.n.r.: Karel Covents-organisatieverantwoordelijke, Els De Wilde-
secretaris, Dimitri Van Laere-voorzitter, Roos Nielandt-ondervoorzitter, 
Erik Westerlinck-ledenverantwoordelijke

hou van lekker uit eten gaan, van 

Leo =

   rasechte ‘Bazeleir’ 

   geboren in 1958 

   gepensioneerd onderwijzer, hij 

gaf veertig jaar les in Haasdonk 

in de Zeppelinschool

   gehuwd met Ann Van Dooren, 

vader van Lukas en Lotte. 

    draaide jaren plaatjes bij 

jeugdclub KABAZ
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Struikelvrij O.L.Vrouwplein
Ontharding en comfort voor de voetgangers worden hoog in het 
vaandel gedragen. Het gemeentebestuur is zich ervan bewust dat er 
op vele plaatsen verbeteringen en herstellingen mogelijk zijn. 

Na het Koningin Astridplein in Bazel werd er beslist om de zone rond 
de Kerk van Kruibeke aan te pakken. Er worden comfortstroken 
aangelegd naast de reeds uitgevoerde ontharding. Zo is het volledige 
kerkplein makkelijk en veilig toegankelijk voor elke voetganger en 
rolstoelgebruiker.

Groepsopvang voor kindjes 
in Rupelmonde
Kinderopvang is een hele uitdaging en eist de nodige aandacht op. Als wer-
kende ouder wilt u de zorg voor uw kroost met een gerust hart overlaten aan 
bekwame mensen in een geschikte omgeving.

Ook in Kruibeke waren steeds minder onthaalouders beschikbaar. Het 
gemeentebestuur, met onze bevoegde schepen Els Eeckhoudt, nam het heft in 
handen en beslist een groepsopvang uit te bouwen. 

De Schaudries in Rupelmonde kwam vrij na de verhuis van Scouts en Chiro. De containers worden heringericht en geschikt gemaakt 
voor de kinderopvang. We hopen dat ouders, kinderen en begeleiders ten volle genieten van die stap vooruit.

Speeltuin Cauterhoek
In de Cauterhoek worden de oude speeltuigen vervangen door een 
generatie-doorbrekende speeltuin. Die realiseren we in verschillende 
fasen. De eerste fase is ondertussen afgerond. We geven daarmee een 
aanzet tot een nieuwe vorm van speeltuin. Kinderen, ouders en groot-
ouders genieten er samen. We rekenen erop dat er veel geravot gaat 
worden, met respect voor elkaar en de speeltuigen.

Gemeentesprokkels

Fusie: een stand van zaken
Het fusieverhaal is een belangrijk dossier. Er werd al veel energie aan besteed, zowel op het politieke vlak als op het niveau 
van de ambtenaren. Tal van rapporten werden opgemaakt. Bestuurskrachtanalyse, inventarisaties, organigrammen en per-
soneelsbehoe� eplannen. We doorliepen participatietrajecten en we naderen nu de eindmeet in het hele dossier. 

Tijdens de gemeenteraad van 6 november wordt de beslissing genomen en weten we of we vanaf 1 januari 2025 een fusiegemeente 
kunnen vormen, al dan niet bestaande uit Kruibeke, Beveren en Zwijndrecht. 

Dankzij die fusie kunnen we de komende jaren de nodige investeringen uitvoeren in Kruibeke, Bazel en Rupelmonde. Denk 
daarbij bijvoorbeeld aan een nieuwe gemeenteschool, sportinfrastructuur in Kruibeke, verschillende wegenisdossiers en een 
performanter klantenonthaal. 

De volgende bestuursploeg zal dus heel wat werk hebben om te voltooien wat er in de laatste jaren werd opgebouwd. Dankzij een 
sterke fusie kan dat vlot gerealiseerd worden.

kruibeke@n-va.be



N-VA Kruibeke in actie

Bevlaggingsactie 11 juli
Op 11 juli gingen onze bestuursleden gezwind op pad om 
Leeuwenvlaggen te spotten. Het waren gezellige momen-
ten om bij de ‘huizen met vlag’ aan te bellen en een attentie 
af te geven. Bedankt aan alle deelnemende dorpsgenoten!

Bent u erbij? 
Vredesfeest 11 november 

Terwijl de oorlog in Oekraïne volop woedt, het 
geweld en terreur opfl akkert in Gaza en er 
op vele plaatsen in de wereld onrust en strijd 
losbarst, verlangen wij allemaal naar vrede. 
Om bij die gedachte stil te staan organiseren 
wij opnieuw een Vredesfeest. Want ‘Nooit meer 
oorlog’, dat zijn geen loze woorden.

Na zijn succesvolle doortocht in ‘Liefde voor 
Muziek’, waarbij hij jong en oud bekoorde, 
kijken wij ernaar uit om Günther Neefs te ver-
welkomen in het unieke kader van de 
Sint-Petruskerk te Bazel.

Wij hopen u massaal te mogen begroeten. De 
opbrengst van het evenement gaat naar een 
goed doel. U kan nog inschrijven.

Netwerken
In de voormalige kapel van het ontmoetings-
centrum Boerenpoort in Melsele vond op 28 
augustus een netwerkmoment plaats voor 
de N-VA-besturen van Beveren, Kruibeke en 
Zwijndrecht. 

Die bijeenkomst bood de gelegenheid om ge-
lijkgestemden over de huidige gemeentegrenzen 
heen te ontmoeten en ideeën en ervaringen uit 
te wisselen. De focus lag die avond uiteraard 
op de opportuniteiten en uitdagingen van de 
nakende fusie. Thema’s als veiligheid, mobiliteit, 
sociaal beleid, openbare voorzieningen, milieu 
en duurzaamheid, cultuur en recreatie en de 
lokale begroting en financiën werden door de 
N-VA-bestuursleden uit de verschillende ge-
meenten lokaal ingekleurd, toegelicht en verge-
leken. Ook de rijke kansen die de fusie van onze 
drie gemeenten kan bieden, kwamen aan bod. 

Bezoek Stadhuis Antwerpen
Op 13 oktober trokken we met onze Kruibeekse N-VA-leden met 
de Waterbus naar de Koekenstad.
Onze ondervoorzitter Roos Nielandt organiseerde een gegidste 
rondleiding op ’t Schoon Verdiep van het Stadhuis in Antwerpen. 
We mochten er onze nationale voorzitter Bart De Wever persoon-
lijk ontmoeten. Bedankt, Roos, voor die zeer geslaagde uitstap.

N-VA Kruibeke 
fi etst op rollen

18 november
Sporthal van Sint-Joris te Bazel

N-VA-bestuurslid Erik Westerlinck is al 
jaren actief bij ‘Kruibeke tegen Kanker’. 
Wij dragen graag ons steentje bij aan 
dat lovenswaardig initiatief. Veel succes 
aan de organisatoren!

www.n-va.be/kruibeke



Alle onderwijshervormingen
zullen op termijn lonen

Onderwijskwaliteit is cruciaal voor onze welvaart. Maar net die onderwijskwaliteit staat al jaren onder druk.
Problemen werden jarenlang ontkend of weggewuifd. Daar brengen we nu verandering in. En dat kost 
tijd en veel hervormingen. Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts gaat die uitdaging resoluut aan. 

Meer leerkrachten
dankzij betere voorwaarden voor zij-instromers, snellere werkzekerheid voor starters, 
minder administratie, meer tijd en ruimte voor de echte kerntaak: lesgeven. 

Scholen en leerkrachten op de eerste plaats
met meer inspraak voor de klassenraad, en respect voor het oordeel van de leerkracht.

Vlaamse toetsen
meten voor het eerst de leerwinst van álle leerlingen.
Zo leggen we de lat hoger, te beginnen met Nederlands en Wiskunde.

Ambitieuze minimumdoelen
in het secundair onderwijs en straks ook in het basisonderwijs verhogen de onderwijskwaliteit.

Taalscreening bij kleuters ('koalatest')
helpt taalachterstand bij vijfjarigen tijdig te ontdekken én verhelpen.

Nederlands moet de voertaal zijn op de speelplaats 
en ook na schooltijd moeten kinderen in contact blijven komen met het Nederlands. 
Kinderen hebben meer kansen als ook hun ouders voluit kiezen voor het Nederlands.

Extra investeringen in schoolinfrastructuur
Een recordbedrag van 3 miljard euro voor gloednieuwe en vernieuwde scholen, 
nog eens 500 miljoen méér dan in de vorige regeerperiode.

Digisprong
zorgt voor een ongeziene investering in de digitalisering van ons onderwijs.

Zomerscholen
zijn intussen een gevestigde waarde voor leerlingen met leerachterstand, 
kansarme en anderstalige leerlingen.

De agenda van Ben Weyts

“Kwaliteitsvol onderwijs is 
  dé grondstof voor onze welvaart. 
  We doen grote hervormingen. 
  Die zullen op termijn lonen.”

Ben Weyts, Vlaams minister van Onderwijs

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

‘Er is een kentering 

ingezet, we kunnen die 

alleen nog niet zien’ 

Pedagoog Pedro De Bruyckere 

in De Morgen (2/09/2023)


